

التاريخ: 2025/08/18

## **Award of Tender**

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that a government entity has awarded the Company on 17/08/2025, a contract related to Facilities Management for Technical Services. This award was confirmed through an official Letter of Award accepted by both parties. OMR 6,147,744 (Six Million, One Hundred and Forty-Seven Thousand, Seven Hundred and Forty-Four Omani Rials), for a duration of four years commencing on 01/09/2025.

The award of this contract is part of the Company's ongoing success in the field of Facilities Management and serves to further strengthen its competitive position in the market and enhance operational efficiency, thereby supporting the achievement of its strategic and expansionary objectives. The Company expected to generate substantial revenue through this contract.

## اسناد مناقصة

يسب الشركة الوطنية العمانية للهندسة والإستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن إحدى الجهات الحكومية قيد أسندت لها بتاريخ 2025/08/17 عقد يتعلق بإدارة المرافق للخدمات الفنية، وذلك بموجب خطاب الإسناد الذي تم المصادقة عليه من الطرفان، بمبلغ إجمالي وقـــدره 6,147,744 ر.ع (ســتة ملايــين ومائــة وســبعة وأربعون ألفًا وسبعمائة وأربعة وأربعون ريالاً عمانياً) لمدة اربعة أعوام بدءً من تاريخ 2025/09/01.

ويأتي إسناد هذا العقد في إطار النجاح الذي تحققه الشركة في أعمال إدراة المرافق، إضافةً إلى تعزيز مكانتها التنافسية في السوق ورفع كفاءتها التشــغيلية، بمــا يســهم فــي تحقيـــق خططهـــ الشركة -أن تحقق من خلال هذا العقد عوائد مناسبة باذن الله تعالى.













